
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 449
Hvor stor en del af danskernes indtag af sukker kommer fra almindeligt suk-
ker? Og indgår det i Skatteministeriets overvejelser at afgiftsbelægge almin-
deligt sukker?
Begrundelse:
Ifølge Skatteministerens tidligere svar vil afgiften på tilsat sukker blive opkræ-
vet på basis af produkternes samlede vægt uden hensyn til det faktuelle ind-
hold af tilsat sukker i produkterne. Der er således tale om en videreførelse af
afgiftsprincippet i chokoladeafgiftsloven.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del Spørgsmål 449
Offentligt


